



PROF. DATO' DR. WAN KAMAL MUJANI
TIMBALAN NAIB CANSOLOR (HAL EHWAL PENYELIDIKAN DAN INOVASI)

No. Rujukan :UKM.ITM.800-3/1/2
30 Ogos 2022

YBhg. Prof. Dr. Solehah Yaacob
Jabatan Bahasa Arab dan Kesusasteraan
Kuliyah Ilmu al-Wahyu dan Kemanusiaan
Universiti Islam Antarabangsa Malaysia

السَّلَامُ عَلَيْكُمْ وَرَحْمَةُ اللَّهِ وَبَرَكَاتُهُ

YBhg. Prof.,

**UNDANGAN SEBAGAI PEMBENTANG DALAM KONGRES ANTARABANGSA
PEMERKASAAN BAHASA DAN TAMADUN ALAM MELAYU**

Semoga YBhg. Prof. berada dalam keadaan sihat walafiat dan dilimpahi rahmatNya. Dengan hormatnya izinkan saya merujuk kepada perkara di atas.

2. Dengan penuh takzim, Universiti Kebangsaan Malaysia akan menganjurkan Kongres Antarabangsa Pemerksaan Bahasa dan Tamadun Alam Melayu dengan tema "**Memperksa Bahasa dan Tamadun Alam Melayu**". Penganjuran Kongres ini dirancang akan diadakan pada **28-29 September 2022** bertempat di Dewan Canselor Tun Abdul Razak (DECTAR) dan Bilik Senat, Bangunan Canselori, Universiti Kebangsaan Malaysia (UKM).

3. Sehubungan itu, pihak UKM berbesar hati ingin mengundang YBhg. Prof. sebagai pembentang kertas kerja bagi hari kedua Kongres iaitu pada 29 September 2022 bertempat di Bilik Senat, Bangunan Canselori, UKM Bangi. Bersama ini dilampirkan format penulisan makalah untuk rujukan YBhg. Prof. selanjutnya.

Besar harapan kami YBhg. Prof. berkelapangan dan dapat membentangkan pandangan dalam Kongres yang dianjurkan ini.


PEJABAT NAIB CANSOLOR

Universiti Kebangsaan Malaysia, 43600 UKM Bangi, Selangor Darul Ehsan Malaysia

Tel.: +603-8921 5080 Faks: +603-8921 4243 E-mel: tnchepe@ukm.edu.my Web: <http://www.ukm.my/canselori/>

Sekian, terima kasih.

Yang benar,



PROF. DATO' DR. WAN KAMAL BIN MUJANI
Timbalan Naib Canselor (Hal Ehwal Penyelidikan dan Inovasi)
Universiti Kebangsaan Malaysia

~ Berlampir



**Kongres Antarabangsa Pemerksaan Bahasa
dan Tamadun Alam Melayu:
“Memperksa Bahasa dan Tamadun Alam Melayu”**

Format Penulisan Makalah oleh Pembentang Undangan

Jenis font	: Times New Roman
Saiz Font	: 12 poin
Space	: 1.5 pt
Jumlah perkataan	: 6000 – 10,000 perkataan
Jumlah muka surat	: Sekurang-kurangnya 15 muka surat
Tema	: Bidang kepakaran tokoh
Rujukan	: Sekurang-kurangnya 10 rujukan
Gambar/rajah	: Perlu dinyatakan sumber dengan jelas
Biodata penulis	: 150 patah perkataan
Abstrak	: 200 patah perkataan